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Шеф делегације ЕУ у Србији Венсан Дежер изјавио је данас да очекује да ће Србија у
2012. години испунити услове неопходне за добијање статуса кандидата и да је сигуран
да ће, по узору на велике успехе српских спортиста, видети и јаку Србији у ЕУ.

  

"Видели смо успех Србије у Мелбурну (Новак Ђоковић), Холандији (ватерполисти) и
Београду (рукометаши). Сигуран са да ћемо видети и јаку Србију у ЕУ", рекао је Дежер,
у обраћању посланицима српског парламента на јавном слушању на тему "Народна
скупштина на путу европских интеграција".

  

Дежер је подсетио да су Европска комисија, као и земље чланице ЕУ, увиделе да је
много тога остварено протеклих година на путу европских интеграција Србије и да је
управо то створило јасну основу да ЕК у октобру прошле године предложи додељивање
стауса кандидата Србији.

  

"Реформе су покренуте, сарадња са Хагом завршена, укинуте су бланко оставке, након
избора ће бити више жена у парламенту... То су крупни реформски кораци који
омогућавају Комисији да јасно предложи статус кандидата", навео је Дежер.

  

Он је, објашњавајући шта се догодило 9. децембра, када је додељивање статуса
одложено за март, навео да иако су све чланице јасно констатовале напредак,
закључено да је неоходно да се тај напредак настави и када је у питању дијалог
Беогарда и Приштине.

  

"Желимо да се примењују споразуми који су сколопљени, да се постигне даљи напредак
у регионалној сарадњи, и да Еулекс и Кфор могу да врше своје мандате адекватно на
читавој територији", рекао је Дежер, истичући да очекује да ће у 2012. Србија те услове
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испунити.

  

"За 2012. могу да претпоставим да ће та три кључна услова бити испуњена. Они су јасни
и оставрљиви и то мора бити констатовано", истакао је Дежер, додајући и да паралелно,
процес ратификације споразума о стабилизацији и придруживању иде добро, односно
да су остале само још три земље да тај посао буде завршен.

  

"То је важан процес којим ми у трговинском и економском смислу приближавамо Србију
Европској унији", додао је Дежер.

  

Он је навео да, када су ЕК и он сам у питању, не постоји недоумица о будућности Србије
у ЕУ - а то је, како је истакао, проширење могућности за инвестиције, омогућавање
српским компанијама да извозе на тржиште ЕУ и отварање преговора о чланству који ће
покренути наставак важних реформи.

  

"Јасно је да су реформе покренуте, да морају да се наставе. Борба против корупције,
медијска реформа, реформа судства правосуђа и конкурентност привреде - све су то
веома тешке реформе, али ми ћемо вам помоћи да их испуните", рекао је Дежер.

  

У Скупштини Србије нешто после 11 сати почело је јавно слушање на тему "Народна
скупштина на путу европских интеграција", током којег посланици резимирају активности
и достигнућа на путу европских интеграција у последње три и по године.

  

(Танјуг)
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